
 

 

 

 

 

 

 

 

Aan de fractie van de ChristenUnie 
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Geachte heer Paul Lieverse, 
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Op 29 augustus 2022 heeft u raadsvragen ingediend over uithuisplaatsingen en mogelijke actie richting 

Jeugdbescherming. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Is het college bekend met het rapport van de IGJ? Kan het college een reactie geven op de bevindingen 

van de Inspectie, met name op het gegeven dat in geen enkele van de onderzochte casussen het feiten-

onderzoek volledig op orde was?  

Antwoord 

Het college is op de hoogte van het onderzoek. Wij vinden het zorgelijk dat bij deze meest kwetsbare groep 

kinderen de onderbouwing van kinderbeschermingsmaatregelen niet op orde is. Dit middel moet doen 

waarvoor het dient: het beschermen van het kind wanneer er zorgen zijn over de veiligheid of de 

ontwikkeling. Een goed feitenonderzoek is een harde voorwaarde om hiertoe over te gaan.  

Dit neemt niet weg dat het college begrijpt dat jeugdbeschermers in zeer moeilijke en ingewikkelde 

omstandigheden hun werk moeten doen.  

 

Vraag 2. 

In het onderzoek zijn ook casussen onderzocht van Gecertificeerde Instellingen actief in de regio Rijnmond. 

Stemt het beeld wat dit rapport schetst overeen met het beeld wat het college heeft van de 

jeugdbescherming in de regio Rijnmond? 

Antwoord 

Over het algemeen zien wij de feitenonderzoeken niet. Zoals het rapport aangeeft voeren de professionals 

van de GI en de Raad voor de Kinderbescherming dit feitenonderzoek uit. In de periode van het onderzoek 

(2021) liep het voorliggende traject (drang) nog via de GI. Dit betekent dat wij dit onderzoek meestal niet 

onder ogen krijgen. 
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We merken natuurlijk wel op andere manieren dat de jeugdbeschermingsketen onder druk staat. Onze regio 

is hierin geen uitzondering. Een combinatie van o.a. een tekort aan personeel, zware en complexe 

casuïstiek en wachtlijsten bij zorgaanbieders veroorzaken een grote werkdruk bij de jeugdbeschermers.   

 

Vraag 3. 

Ziet het college in dat het rapport een drastische omslag in de jeugdbescherming noodzaakt, en hoe kan 

deze omslag bewerkstelligd worden? 

Antwoord 

Uw vraag is op dit moment zo breed geformuleerd wat een eenduidig antwoord onmogelijk maakt.  

Het college ziet de noodzaak van een goed functionerende GI waarin het werk zorgvuldig gedaan wordt. De 

jeugdbeschermingsketen heeft te maken met complexe problemen, waarbij zowel organisatorische en 

maatschappelijke factoren een rol in spelen. Het rapport laat hier één aspect van zien, terwijl het voor een 

goed functioneren om meer aspecten gaat zoals hierboven genoemd. 

Het belangrijkste doel is dat er zicht op de veiligheid van het kind is. Wij zijn in gesprek met de GI om te 

onderzoeken wat wij kunnen betekenen voor kinderen die geen vaste jeugdbeschermer hebben waardoor er 

een groter risico bestaat om de veiligheid te waarborgen.  

 

Daarnaast is Lansingerland in onze regio samen met de 14 andere gemeenten van de GRJR opdrachtgever 

van de GI. Vanuit de GRJR worden de huidige problemen zowel ambtelijk als bestuurlijk besproken met de 

GI. Ook spreekt de GRJR op landelijk niveau met het Rijk om tot oplossingen te komen.  

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


